
Protokół Nr 5.15

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się
w dniu 19 lutego 2015 roku w godzinach 1345– 1500

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Koc.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji   w/g  załączonej  listy    obecności;  na
15 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 12.  W związku z tym obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Jan Gróndwald, Piotr Karpienia i  Krzysztof
Wiloch.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Główny specjalista ds. planowania i realizacji budżetu - Barbara Dąbrowska, 
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sporu i Rekreacji – Dariusz Jeżewski,
 Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena, Katarzyna Podlecka,
 Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju – Renata Samełko,
 Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds Organizacji Pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
 radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Przyjęty porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Opinia Komisji do wniosku  grupy mieszkańców reprezentowanych przez Panią Izabelę
Waleszczuk na realizację zadania publicznego miasta Ełku pt. „DZIŚ MY – jutro NASZE
DZIECI” w ramach inicjatywy lokalnej.

4. Ocena  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji,  ze  szczególnym
uwzględnieniem imprez sportowych -  za 2014 rok.

5. Gimnastyka korekcyjna w szkołach.

6. Opinia Komisji do projektów uchwał:.

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2015,  

3) w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych Gminy Miasta Ełku na 2015 rok.

4) w sprawie przyjęcia „Zintegrowanej strategii rozwoju Ełckiego Obszaru Funkcjonalnego na
lata 2014-2025” wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko,

5) w sprawie nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Ełku,

6) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  24  lutego  2015  r.
i dotyczących prac Komisji.

7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1    
Przewodniczący Komisji Andrzej Koc na wstępie przywitał przybyłych na posiedzenie;

radnych,  Prezydenta  Miasta,  Sekretarza  Miasta,  Naczelników  Wydziałów,  a  następnie
zapoznał  zebranych  z  propozycją  porządku  obrad  proponując,  by  w  pkt  3  zaopiniować
wniosek grupy mieszkańców reprezentowanych przez Panią Izabelę Waleszczuk na realizację
zadania  publicznego  miasta  Ełku  pt.  „DZIŚ  MY  –  jutro  NASZE  DZIECI”  w  ramach



inicjatywy lokalnej. Następne pkt kolejno przesunięte.
Członkowie  Komisji  jednomyślnie;  w  głosowaniu  jawnym  –  9  głosami  „za”  przyjęli
proponowany porządek obrad jw.
 

Do punktu  2 
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do  protokółu

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i jednomyślnie – 9 głosami „za” przyjęli protokół

Nr 4.15 z dnia 22 stycznia 2015 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  

Do punktu  3
Przewodniczący Komisji Andrzej Koc powiedział, że do Komisji wpłynął wniosek  grupy

mieszkańców  reprezentowanych  przez  Panią  Izabelę  Waleszczuk  na  realizację  zadania
publicznego  miasta  Ełku  pt.  „DZIŚ  MY –  jutro  NASZE  DZIECI”  w  ramach  inicjatywy
lokalnej,  dotyczący  dofinansowania  zakupu  sprzętu  sportowego  oraz  sprzętu  do  zajęć
z gimnastyki korekcyjnej. Czy są jakieś uwagi do tego wniosku?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  należałoby  spojrzeć  na  ten  wniosek,  czy
odpowiada on idei inicjatywy lokalnej. Nie do końca jest to materiał na inicjatywę lokalną. Nie
jest tutaj problem w pieniądzach ale w samej idei.  Nie chcielibyśmy, by poprzez inicjatywę
lokalną kupować sprzęt do szkoły. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Koc – zajęcia z gimnastyki korekcyjnej są organizowane
przez dyrektorów szkół. Tutaj rodzice wykraczają poza ten poziom.

Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds Organizacji  Pozarządowych  Maciej Juchniewicz –
mówimy tutaj o filozofii inicjatywy lokalnej. Nie należy robić precedensu, gdzie szkoły będą,
poprzez  inicjatywę  lokalną  dofinansowywać  swoje  braki  sprzętowe.  Tutaj  jest  to  zakup
sprzętu na gimnastykę korekcyjną.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – uzupełnienie szkół w sprzęt można zrobić w
innym wymiarze, niż inicjatywa lokalna.

Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  poddał  pod  głosowanie  wniosek grupy
mieszkańców  reprezentowanych  przez  Panią  Izabelę  Waleszczuk  na  realizację  zadania
publicznego  miasta  Ełku  pt.  „DZIŚ  MY –  jutro  NASZE  DZIECI”  w  ramach  inicjatywy
lokalnej.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 0 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 6
głosach  „wstrzymujących”  wyrazili  opinię  negatywną  do  wniosku grupy  mieszkańców
reprezentowanych przez Panią Izabelę Waleszczuk na realizację zadania publicznego miasta
Ełku pt. „DZIŚ MY – jutro NASZE DZIECI” w ramach inicjatywy lokalnej.

Do punktu  4
Przedstawiciel  Miejskiego  Ośrodka  Sporu  i  Rekreacji  Dariusz  Jeżewski  omówił

informacje  na temat  oceny działalności  Miejskiego Ośrodka Sportu  i  Rekreacji  w Ełku ze
szczególnym uwzględnieniem imprez sportowych za 2014 rok – informacja w załączeniu do
protokołu.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Michał  Tyszkiewicz – czy w tym roku odbędą się  również zawody balonowe i
Triathlon Ełcki?

Przedstawiciel  Miejskiego  Ośrodka  Sporu  i  Rekreacji   Dariusz  Jeżewski  zawody
balonowe  mają  się  odbyć  w  lipcu  br  natomiast  nad  organizacją  triathlonu  będziemy
pracowali, by się odbył w roku przyszłym. Na to, że tej imprezy nie będzie w tym roku miały
wpływ m.in. wybory samorządowe w miesiącu listopadzie 2014 r., natomiast organizatorzy
naciskali  na potwierdzenie terminu do 15 listopada ubiegłego roku .Dodatkowo dochodzi
jeszcze sprawa przebudowy trasy – ul. Kilińskiego. Przygotowania do tego typu zawodów sa
prowadzone  z  wielomiesięcznym  wyprzedzeniem.  Jesteśmy  w  stałym  kontakcie  z



organizatorem. Jest też zamysł, by miasto przystąpiło do takiego projektu, by zorganizować
triathlon dla dzieci.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – czekamy na uszczegółowienie do tego projektu.
Planujemy  w  roku  przyszłym  zorganizować  w  Ełku  olimpiadę  sportu  zapraszając
przedstawicieli 12 państw Unii Europejskiej oraz z Rosji w dyscyplinach sportowych: piłka
nożna, siatkówka, koszykówka i triathlon.

Radny Michał  Tyszkiewicz  –  czy znane są  już  wyniki  kontroli  w Miejskim Ośrodku
Sportu i Rekreacji?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  mamy  już  pogłębiony  raport  dotyczący
funduszu  świadczeń  socjalnych  za  lata  2008-2014.  Dotyczy  on  nieprawidłowości
proceduralnych. Są zaniedbania, jeśli chodzi o kontrole nad funduszem socjalnym.

Radny Michał Tyszkiewicz – są dwa wakaty – kiedy planuje się wybór dyrektora MOSiR?
Co z halą na os. Jeziorna?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – I konkurs się odbył, zgłosiło się 6 kandydatów, z
czego 4 spełniało kryteria zgodnie z ogłoszeniem o konkursie, żaden z kandydatów nie został
wybrany. Obecnie ogłoszono drugi nabór. Zainteresowanie jest bardzo duże.]
Jeśli  chodzi  natomiast  o halę  sportową przy SP nr  5 – w przyszłym tygodniu dokonamy
wyboru wykonawcy, prace remontowe powinny potrwać około 2-3 tygodni.

Radny Tomasz Przekop – czy znane są już dochody własne MOSiR za rok 2014? Czy są
jacyś dłużnicy wobec MOSiR?

Przedstawiciel  Miejskiego  Ośrodka  Sporu  i  Rekreacji   Dariusz  Jeżewski  –  trudno
powiedzieć,  czy  są  jakieś  zaległości  w  spłatach,  gdyż  środki  finansowe  nadal  spływają.
Szczegóły będą znane pod sprawozdaniu finansowym.
Komisja zapoznała się z informacją na temat oceny działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i
Rekreacji w Ełku ze szczególnym uwzględnieniem imprez sportowych za 2014 rok.

Do punktu  5
Naczelnik Wydziału Edukacji  Stanisław Zalewski omówił informację dotyczącą zajęć z

gimnastyki korekcyjnej wprowadzonych przez szkoły podstawowe – informacja w załączeniu
do protokołu.
Zajęcia  gimnastyki  korekcyjne  prowadzone  są   we  wszystkich  szkołach  podstawowych
prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk. 
Gimnastykę korekcyjną  prowadzą  nauczyciele posiadający dodatkowe kwalifikacje  do  tego
typu ćwiczeń.  Uczestniczyć w zajęciach mogą  uczniowie  klas  I – III, którzy posiadają
skierowanie od lekarza. W każdej grupie, ćwiczy od 6 do 16 uczniów. Zajęcia odbywają się
na terenie szkół, najczęściej po zakończeniu zajęć lekcyjnych. Zajęcia z zakresu gimnastyki
korekcyjnej są realizowane w ramach zajęć wychowania fizycznego, godzin do dyspozycji
dyrektora oraz tzw. „godzin karcianych” prowadzonych z uwzględnieniem art. 42 ust. 2 pkt 2
ustawy - Karta Nauczyciela. Zajęcia te mogą być również realizowane poza tygodniowym
obowiązkowym wymiarem godzin zajęć dydaktycznych,  wychowawczych i  opiekuńczych.
Decyzje o zakresie zajęć z gimnastyki korekcyjnej w poszczególnych szkołach pozostają w
wyłącznych kompetencjach dyrektorów szkół, którzy w ramach aktualnych potrzeb uczniów
decydują o ich wymiarze. 
Wymiar godzin gimnastyki korekcyjno-kompensacyjnej określa dyrektor szkoły, w zależności
od potrzeb i posiadanych środków, w arkuszu organizacyjnym szkoły.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Tomasz Przekop – dotykamy tutaj bardzo ważnego tematu, gdyż 246 dzieci wymaga
interwencji w postaci dodatkowej gimnastyki korekcyjnej. Nie ma systematycznej pracy jeśli
chodzi  o  tzw.  „godziny  karciane”.  Ta  dyskusja  powinna  zapoczątkować  dalsze  kroki  w
kierunku  poprawy tej  sytuacji.  Chodzi  tutaj  również  o  sprawę  uprawnień  nauczycieli  do
prowadzenia zajęć z gimnastyki korekcyjnej. Należałoby sprawdzić to w przepisach.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – nie widzimy, by były składane wnioski o kursy
przygotowujące  do  prowadzenia  gimnastyki  korekcyjnej.  Skierujemy  taką  informację  do

http://dziennikustaw.gov.pl/du/2014/191/1
http://lex/lex/index.rpc#hiperlinkText.rpc?hiperlink=type=tresc:nro=Powszechny.502502:part=a42u2p2&full=1


dyrektorów szkół.  Budzi  zdziwienie,  że  nauczyciele  wychowania  fizycznego na  tego typu
szkolenia nie są wysyłani.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz – należy sprawdzić od strony formalno-prawnej nauczycieli
wychowania fizycznego odnośnie prowadzenia zajęć z gimnastyki korekcyjnej.

Naczelnik  Wydziału  Edukacji  Stanisław  Zalewski  –  na  gimnastykę  korekcyjną  może
zgłaszać dzieci z problemami nauczyciel prowadzący, lekarz rodzinny, pielęgniarka szkolna
przy bilansach zdrowotnych,  poprzez zgłoszenie do dyrektora szkoły.

Radny Nikodem Kemicer – czy ktoś prowadzi statystyki korekty wad postawy? Czy w
szkole jest lekarz czy inna osoba badająca dzieci?

Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski – jest gabinet szkolny prowadzony przez
Szkolmed  i  po  zakończeniu  każdego  roku  szkolnego  przedkładane  jest  sprawozdanie  z
prowadzonych  działań  profilaktycznych.  Pani  Dyrektor   „Szkolmedu”  niejednokrotnie
odnosiła się do tych kwestii w swoich sprawozdaniach, które również były przedkładane na
posiedzeniach Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Cały ten proces organizuje na terenie
swojej  szkoły  jej  dyrektor.  Zapoznaje  się  on  również  z  raportem  przedkładanym  przez
„Szkolmed”.

Radny Nikodem Kemicer – w jaki sposób dyrektorzy szkół wywiązują się z obowiązku
diagnozowania wad postawy wśród uczniów klas I-III? Chciałby otrzymać taką informację.

Radna Dorota Kruszewska – to lekarz wystawia skierowanie na rehabilitację, natomiast na
terenie szkoły są prowadzone raczej zajęcia mające zapobiegać wadom postawy i ewentualnie
korygujące.

Radny Tomasz Przekop – prośba, by zwrócić się do dyrektorów szkół o podanie,  jakie
widzą  oni  są  możliwości,  środki  rozwiązania  problemu  prowadzenia  zajęć  z  gimnastyki
korekcyjnej.

Do punktu  6
1) Główny specjalista ds. planowania i realizacji budżetu Barbara Dąbrowska omówiła projekt
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027,
który obejmuje zmiany:
I. W załączniku nr 1 zmiany w roku 2015, w tym:
1. Zwiększa się dochody bieżące 2015 r. o kwotę 117 681 zł, w tym:
    -  dochody bieżące o kwotę 102 681 zł  - środki na realizację projekt „Przyjazne e-urzędy 
       na Warmii i Mazurach”,
   - dochody majątkowe o kwotę 15 000 zł – sprzedaż samochodu Urzędu Miasta,
2. Zwiększa się wydatki 2015 r. o kwotę 288 425 zł, w tym:
     a) zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 132 425 zł (zwiększanie środków na realizację
       projektu „Przyjazne e-urzędy na Warmii i Mazurach” – 149 304 zł, pozostałe zadanie 
       z zakresu ochrony zdrowia – 14 040 zł, dotację dla MBP – 13 000 zł oraz zmniejsza 
       się środki na MOPS – 7 919 zł, wydatki bieżące UM – 25 000 zł i ZSS w Ełku – szkoła  
       podstawowa – 11 000 zł),
     b) zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 156 000 zł (zwiększa się wydatki na zakupy
          inwestycyjne – zakup samochody UM – 100 000 zł, zakup zmywarki w ZSS 
          – 11 000 zł, projekt adaptacji budynku przy ul. Kościuszki 28B pod Środowiskowy 
        Dom Samopomocy – 45 000 zł).   
3. Zwiększa się przychody budżetu 2015 o kwotę 170 744 zł z tytułu wolnych środków.
     Deficyt budżetu wyniesie 8 898 639 zł
II.  W załączniku  nr 2  zmiany  w roku  2015  obejmują  zmianę  nazwy  przedsięwzięcia
inwestycyjnego z zakresu kultury fizycznej: „Budowa pełnowymiarowego boiska 
do gry w piłkę z zapleczem na górnej płycie Stadionu MOSiR w Ełku”.

2)   Główny specjalista  ds.  planowania  i  realizacji  budżetu  Barbara  Dąbrowska  omówiła
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku, w części dotyczącej prac Komisji:



V)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Promocji,
Sportu i Kultury:
Zmiana polega na zwiększeniu dotacji o kwotę 13 000 zł (dział 921 rozdział 92116 § 2480) 
dla Miejskiej Biblioteki Publicznej. Środki przeznaczone zostaną na zatrudnienie osoby 
w ramach prac interwencyjnych – zgodnie z prośbą dyr. MBP.
Źródło finansowania – wolne środki.
VI) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji:
2. Budowa pełnowymiarowego boiska do gry w piłkę z zapleczem i trybunami  dział 926

rozdział 92695 § 6050
     Zmiana nazwy zadania inwestycyjnego z „Budowa pełnowymiarowego boiska do gry 

w piłkę z zapleczem i trybunami” na „Budowa pełnowymiarowego boiska do gry 
w piłkę z zapleczem na górnej płycie Stadionu MOSiR w Ełku” 

W  ramach  zadania  po  opracowaniu  dokumentacji  projektowej  planowana  jest  budowa
pełnowymiarowego boiska do gry w piłkę nożną o nawierzchni ze sztucznej trawy 
na górnej płycie stadionu MOSiR wraz z dostosowaniem części obiektu Parku Wodnego pod
funkcje zaplecza sportowego. 

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1
głosie  „wstrzymującym”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie   zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2015-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2014
rok.

3)  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Miasta
Ełku  na  2015  rok  –  jest  to  program  na  kolejny  rok  zgodnie  z  ustawą  o  wychowaniu
w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi – projekt uchwały w załączeniu do protokołu.
Na działania  w ramach profilaktyki jest w tym roku przeznaczona kwota 917 tys. zł.

 
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały   przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych Gminy Miasta Ełku na 2015 rok.

4)   Naczelnik  Wydziału  Strategii  i  Rozwoju  Renata  Samełko omówiła  projekt  uchwały
w sprawie   przyjęcia „Zintegrowanej strategii rozwoju Ełckiego Obszaru Funkcjonalnego na
lata 2014-2025” wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko – celem strategii jest wsparcie
zintegrowanego  podejścia  do  rozwiązywania  problemów  o  zasięgu  wykraczającym  poza
granice poszczególnych gmin. W dokumencie ujęto szereg działań,  których realizacja może
przyczynić  się  do  rozwoju  całego  obszaru.  Zawarte  cele  i  zintegrowane  przedsięwzięcia
terytorialne  dotyczą  również  turystyki,  poprzez  rozbudowę  i  zmodernizowanie  ośrodków
sportu,  przystosowanie  i  stworzenie  nowych  produktów  turystycznych.  Strategia  będzie
również podstawą do ubiegania się o środki zewnętrzne na finansowanie określonych w niej
przedsięwzięć.
Strategia została poddana strategicznej ocenie oddziaływania na środowisko – w załączeniu do
protokołu.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali



pozytywnie projekt uchwały w sprawie  przyjęcia „Zintegrowanej strategii rozwoju Ełckiego
Obszaru Funkcjonalnego na lata 2014-2025” wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko
 
5)  Przewodniczący Komisji Andrzej Koc omówił projekt uchwały  w sprawie nadania statutu
Miejskiemu  Ośrodkowi  Sportu  i  Rekreacji  w  Ełku  –  wprowadzona  została  zmiana
w  dotychczas  obowiązującym  statucie  związana  z  koniecznością  aktualizacji  jego  treści:
wprowadzenie nowego obiektu zarządzanego przez jednostkę – Parku Linowego w Ełku przy
ul. Grunwaldzkiej 10.

 
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie  projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  Miejskiemu
Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Ełku.

Do punktu  7  
Radny Ireneusz Dzienisiewicz powiedział, że chciałby wrócić do sprawy wniosku  grupy

mieszkańców na realizację zadania publicznego miasta Ełku pt. „DZIŚ MY – jutro NASZE
DZIECI”  w  ramach  inicjatywy  lokalnej  –  prośba  do  Biura  Współpracy  z  Organizacjami
Pozarządowymi, by nie wymagano tak dokładnych danych osobowych i nie wykazywano tego
w tego typu wnioskach, chodzi m.in. o nr PESEL.

Radny  Tomasz  Przekop  zaproponował,  by  następne  posiedzenie  Komisji  odbyło  się
w Szkole  Sportowej  przy ul.  Suwalskiej.  Komisja  mogłaby się  zapoznać z  wizją  rozwoju
i potrzebami tej szkoły.
Posiedzenie rozpoczęło by  się o godzinie 14-ej.
Członkowie Komisji poprzez aklamacje przyjęli propozycję.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
  Przewodniczący Komisji

Małgorzata Stachowiak           
   Andrzej Koc 


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
	Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 0 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 6 głosach „wstrzymujących” wyrazili opinię negatywną do wniosku grupy mieszkańców reprezentowanych przez Panią Izabelę Waleszczuk na realizację zadania publicznego miasta Ełku pt. „DZIŚ MY – jutro NASZE DZIECI” w ramach inicjatywy lokalnej.


